
 

 
 

 
 

 
 

 
 
GEMEENTERAAD/RAAD VOOR MAATSCHAPPELIJK WELZIJN    STAD MECHELEN 

 
 

SCHRIFTELIJKE VRAAG BUITEN DE RAADSZITTINGEN 

 
 

Indiener : Marc HENDRICKX (N-VA) 
 

 
Datum: 27/08/2020 

 
 

Onderwerp vraag: 
 

Problematiek extra zwemwater; 
 

Toelichtende nota 
 

Er werd in volle Corona-periode door het stadsbestuur geopperd dat de piste om 

(bvb. in de Hombeekse Eglegemvijver) extra-zwemwater te zullen voorzien, nader 
onderzocht zou worden. 

Ook eind juni ll. in de gemeenteraad herhaalde de wnd. Burgemeester deze piste en 
op een eerdere schriftelijke vraag mijnerzijds (dd. 30/06 ll.) werd een soortgelijk 

antwoord verstrekt. 
 

We zijn inmiddels aan het einde van de zomer beland en binnen enkele dagen 
hervatten de scholen. 

 
Hoe komt het dat er niet tot een resultaat werd gekomen en geen extra-zwemplaats 

kon worden voorzien? 
 

Is er met het oog op komende zomer al een bepaalde piste die onderzocht / 
uitgewerkt wordt? 
 

 
naam 
 

Marc HENDRICKX (N-VA) 

Formulier als bijlage mailen naar gemeenteraad@mechelen.be. 

mailto:gemeenteraad@mechelen.be

